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INTERPELACJA 
Dotyczy: udostępnienia boiska przy Szkole Podstawowej nr 173 mieszkańcom po godzinach pracy 
szkoły 

 Szanowna Pani Prezydent, 

Zgłosili się do mnie mieszkańcy łódzkiego Śródmieścia, którzy chcieliby korzystać z boiska przy Szkole 
Podstawowej nr 173 przy ulicy Sienkiewicza. Na chwilę obecną nie ma innego otwartego boiska w okolicy, 
gdzie okoliczni mieszkańcy mogliby grać np. w koszykówkę. Otwarte boiska są wsparciem działań 
rewitalizacyjnych prowadzonych na tym obszarze, zwiększają jakość życia i poprawiają stan zdrowia. Boiska 
zlokalizowane przy szkołach podstawowych nr 111 przy Jaracza i nr 1 przy Sterlinga są otwarte dla 
mieszkańców, stąd logicznym jest, by boisko przy SP nr 173 również uzupełniało ofertę sportową Śródmieścia. 

Zważając na powyższe, uprzejmie proszę o podjęcie kroków w powyższej sprawie.  

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




